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Raadsinformatiebijeenkomst Payrolling 
 

Raadsinformatiebijeenkomst 29 november 2018 

Voorzitter Gertjan te Hoonte  

Tijd 21.00-22.30 uur  

Zaal Varrolaan, 5.02 

Aanleiding bijeenkomst: Bespreken raadsbrief  

Werkvorm bijeenkomst Regulier 

Geagendeerd door: Rick van der Zweth (PvdA), Sophie Schers (GroenLinks) en 

Ruurt Wiegant (SP) 

Doel van de bijeenkomst De raad hoort graag de mening van betrokkenen. 

Betrokken ambtenaren/ 

Presentatoren 

Gerrit Henniphof, Juridische Zaken 

Gijsbert Boggia,  bestuurder FNV  

Els Koopmans, Bestuurs- en Concernstaf 

Portefeuillehouder(s)  Linda Voortman 

Aanwezige griffiemedewerker(s) Joost Gerrits 

Programma Gesprek met advocatenkantoor Pels Rijcken en Gerrit 

Henniphof  (Juridische zaken) over subsidieverordening. 

 

Presentatie en gesprek met Gijsbert Boggia en Els Koopmans 

over het gezamenlijk onderzoek naar de beleving van 

flexwerkers. 

 

Rondje reflectie 

Vervolg Dit onderwerp is nog niet geagendeerd voor een debat in de 

gemeenteraad. 

 

Motivatie 

De fracties van de PvdA, GroenLinks en SP agenderen de drie brieven rondom gelijke behandeling bij gelijk 

werk voor payrollers voor een raadsinformatiebijeenkomst. De fracties zijn nog niet tevreden over de uitvoer 

van alle beslispunten uit het initiatiefvoorstel en willen daar graag verder over in gesprek. 

Dit gesprek gaat over de mogelijkheden/alternatieven om toch gelijke behandeling voor payrollers mogelijk 

te maken bij een subsidierelatie. Ook willen de fracties kijken naar aanvullende ambities om te komen tot een 

betere verdeling van  vast en flex werk bij de gemeente. 

De RIB bestaat uit een korte toelichting van de juridische experts op hun gegeven juridisch advies. Verder 

worden er externe sprekers uitgenodigd die op verzoek van de fracties hun licht over de vraagstukken laten 

schijnen. De fracties zijn benieuwd bij zowel inhuur (o.a. uitzendbureaus) als tijdelijke contracten naar het 

volgende: bij welke afdelingen werken deze werknemers vooral en welk werk doen zij? Hoe is dit onderbouwd 

"piek" werk? En hoe verhoudt dit zich tot de conclusies van het FNV-onderzoek dat onlangs is uitgevoerd. 

 

 

Klik hier voor reacties op de Facebook pagina van de gemeenteraad Utrecht. 

 

 

 

 

 

https://www.facebook.com/gemeenteraadutrecht/photos/a.992511684162859/2002349963179021/?type=3&theater
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